
P r o t o k ó 1  N r 1 4 9 Z

z posledzenia KonisJi  Bud2eturGospodarkl  I  Mlenla Rady MieJskiej

w Jqdrzejowie odbytego w dniu 2) stycznia 1992 roku o godz.12-tej .

Obecni  na posiedzeniu w/g zalqczonej  l ls ty obecnoÉcl ,
która stanowi zaT4cznik do niniesJzego protokólu.

Ponadto r  posiedzeniu uczestniczyl i  :
mgr Bo2ena Clepluch -Ekarbnik Miasta,

LeokadÍa Mereslúska-Klerov¡nik Wodziatru Geodezjl i  Gospodarki

GruntamL.

Posiedzenie prowadzll przewodniczqcy Korulsji Janusz Hat)

który zaproponowal nastQpuJqcy ponzqdek posiedzenia¡

1.OplnÍa uchwaly w sprawie zmiany do uchwaly Rady Miejskiej z dnia

30 grudnia 1991 roku rr sprawie przyjqcla proJektu bud2etu na
1992 rok.

2.Opinla uchwaly w sprahrie wystqplenia do Wojewody Klsleckiego

o Érodki na infrastruktr¡rE techniezn4 w oparcfu o przepfs art.10

ustawy z dnia 4,10.1991 roku o zmianie niektórych warunków przygo-

towania inwestycJl budownlctwa nieszkaniowego rr lataeh 1991-1995

oraz o znianie niektórych ustarí /Dz.ÍJ.Nr 10f rpoz.l+46/,
l.Opinia uchwaly w sprawie sprzeda2y dzialek budowlanych.
lr.opinia uchwaly w sprawie nabycla na wlasnoÉé gmlny nieruchonoÉei

niezabudowanej ¡r Potoku Wielkfrn /hydroforrnla ze etudni4,/.

5.0pinla uchwaly rr sprawle wyraáenia zgod.y na zmiane przeznaezenla

gruntów rolnych na ceLe Jednorodzinnego budownictwa rnieszkanioweg(

6,Opinla planu püacy Rady MlejskieJ na 1992 rok,

Zaproponowany porzqdek posledzenia zostal przyiqty

JednogtroÉnle.
4d.1, ProJekt uchwaly zreferowata pani SkarbnLk Mlasta

ngr Boás¡¿ Clepluch.

Polnformowala równle2 r2e do Rady Miejskiei urptywa duZa t1oÉó

Psdari  o dotacJe na r62ne ee1e.
KomisSa maJqe na vzglqdzie faktr Ze w budowanyn brad.ynku

n i e s zkalnyn prze z Kol e J owq Spóldzl elnl E Mi e szkanl ow4 nlrlSchód''

w Lnblinie w J9drzeJowle p"zy ul-.11 Listopada znajdowaé siq bqdE

nieszkania d1a 15 rodzln skierowanych prz,ez Zarz4d. Mieiski postano-

wlla wniosek Zarz4du zaoplniowaó pozytyrrnle do knoty 134 sJ'a 27.
Jednoczeén1e KonisJa wyrazlla obawq czy h¡rota ta calko-

wlcle zaspokol rrynienione hr unowie zaaíerzenia lnwestycyJne.
tronlsJa postanowll,a zaoplniowaé pozyt¡rnle dotacJe d1a

Liceun Ogólnoksztalcqcego r¡e JqdrzeJo¡rie w kwocie 22 n1n zl aa zalnrp

opalu.
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Kuratorium nie jest w stanle obecnie wyasygnotraó érodków

finansoqfeh na ten cel .
Pani  B.Rogulska zapytala dlaczego samorzqd musi  dotowaó LO,

stwierdzi la równIe|r2e sq nagninne kradzie2e wqgla i  koksu z placu

skladowego LO.

Kwotq 3 mJ-n zl Komisja proponuje przeznaczyé dla Fh¡zeum fm.Przypkow-

ekich w Jqdrzejowle na zakup repliki rzei.by pornnlka Szynu Legionowe

8 o .
Ogólen KomisJa proponuJe rozdysponowaé kwotq 159 mln zZ z po-

zostawloneJ rezerqf bud2etoweJ.która aktualnle vrynosi 218.188 tys.zl

Obecnie rezerwa ta wynosi laby 79.188 tys.z1.

SytuaeJa finansowa zaezyna byé niepokoJqcarponiewat zsmiejszaj4 slg

dochody do bud2etu z podatku rolnegorzrl¡niejszytra slq bowlem cena 1q

?yta z 57.2OA zl za q do 46.8OO 21.

Pobadto splyhry z optaty okarboweJ prawdopodobnieJ najq zaslla

budáet centralny a nie samorzqd.otryi

Pozsstale podania o dotacje postanowlono rozpatrzyé w termini

póániejszyn przy rozpatrywaniu budáetu na 1992 rok.

KomisJa majqc na wzglqdzie zapewuienle vrpl,ywów do budZetu

gniny starrla wniosek do Zarzqdu Miesjkiego o przeanallzowanle $yso-

koÉcf stawek oplaty targowej na 1992 roh.

JednoczeÉnie KomisJa Bud.2eturGospodarki i Mienla Jest zanfepo

koJona fakte¡n ,2e niektórzy cz?.onkowle Rady ll ieJskleJ nie poparll

wniosh¡ KourisJl i ZarzEdu w sprawie podniesienia wysokoÉcl dtai 'ek

podatku od nienrchomoécl na 1992 rok.

4d.2. Oplnia pozytywlla.

Zdanien KomisJl n1e udzielono dotacJl celoweJ na pokrycle

kosztów sflnansowania w roku 1992 kotlownl kornunalneJ spowoduje

calkowlte zahanowanie budownlctrr¡a mieszkaniowego na terenle nlasta

JqdrzeJowara samorzqd nie Jest w stanle wyasygnowaé tak du2eJ kwoty

na ten cel./ponad 50 ,6 bud2etr¡/.

.Ad.J, Opf nla pozytywna.

KomisJa stawia wniosekraby Zarz4d FIlaeta przy przeprowadzanlu

wszelkie-go rodzaJu przetargów pobleral vadiun od przystqpuJ4cego

do przetargu.

KomlsJa na nadzieJQr2e nie powtórzy s le przypadek nle

pobleranj.a vadiun jaki nial. niejsee przy przetargach na dzierZawe tnj

-nia samorzqdowego pod kloskl '
Komisja stawia wnlosek o weryfikacjQ wszystkich zawartyeh

umów na dzier2awq gruntów sanorzqdowych w trybie pl1nyn.Oplaty za

dzier2awq tych gruntów sq niskle.
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A.d . 4. %f nf a pozyty'hrna.

l4aJqc na wzglqdzie stosunkowo niskE cenq nabywanej nlem-
chonoÉci  Komisja stawia wniosek o Jak najszybsze zawarcle aktu no-

ta r ia lnego.
a d  q

A d . 6 .

0p1nia pozyty-wna.

Komisja stwierdzaríe brak obJaÉnlenia akrótów / legendy/ .

Najwiqceü kontrowersji wzbtidzlla opinia planu pracy

Rady Mie jsk ie j  na  1992 rok .

Pan Król stwlerdzilr?e w planle pracy sq tylko sprawozdania.

Rada Mfejska nle nle robi tylko slucha sprawozdaú.

Pani Rogulska postang.wila rsnlosekraby sprawozdanfa z wykonania

budZetu za 1991 rok dokonaó przed uchwaLenien bud2etu na 1992 rok.
Pan Pletrzyk 2z planu pracy Rady Mlesjklej nie wynika jej twórcza
p r a c a .

Pani Rogulska -Rada \eJska powinna s19 zajqé prod.ukcJq zdrowej

2ywnoÉci ,bo sq ku ter¡u warunki na naszyn terenie.

Pan KuÉ¡nierz -problemy poszczególnych Komlsji powinny byé ujqte

w planie pracy.

Komlsja BudteturGospodarkl i Flienia zobowiqzala Przewodnl-

czqcego Komisj i  do wystqpienia na plenarnyn posiedzenlu Rady Miejski

z wnloskiem o nle zatwierdzanie planrir praey Rady FlieJskiej na sesJi

w dniu 51 stycznia 1992 roku.

Plan praey Rady l{leJskieJ powinien byó zatwlerdzeny na

nastEpnej sesJi z uwzglednienien wa2ni-ejszych problemów wynikaJqcych

z opracovrania planów pracy poszczególnych Ksmisji.

Przewodniez4cy

KomisJi Qospodarki i Mienia


